
Uitnodiging
We nodigen u van harte uit voor de ALV (Algemene Ledenvergadering) van Plaatselijk Belang 
De Hoeve.

Datum:  Woensdag 22 mei
Tijd:    20:00 uur
Plaats:  Dorpshuis 't Hokkien

Agenda
1. Opening door voorzitter Richard Bakkenes 
2. Mededelingen
3. Notulen ledenvergadering 24 mei 2023 (zie bijlage onder de uitnodiging/agenda)
4. Jaarverslag 2023
5. Financiën en financieel jaarverslag 2023
6. Verslag en stand van zaken Stichting Wonen/Bouwen op De Hoeve
7. Verslag en stand van zaken Stichting Dorpshuis De Hoeve                                            
8. Verslag en stand van zaken Activiteitencommissie
9. Verslag en stand van zaken An de Stamtaofel
10.Verslag en stand van zaken Commissie Volksspelen / Dorpsfeest
11.Verslag en stand van zaken Groencommissie
12.Verslag en stand van zaken JAWIS
13.Verslag en stand van zaken Dorpskrant de Ooster Wester
14.Verslag en stand van zaken speeltuincommissie Het Apenhuis
15.Annigje (directeur OBS De Klaeter) doet verslag en stand van zaken  OBS De Klaeter
16.Bestuursverkiezing

Niet verkiesbaar: Hen Le Duc, Erik Turenhout en Elize Koopman
Verkiesbaar: Yvonne Bruinsma
Tot maandag 13 mei kunnen leden van Plaatselijk Belang zich verkiesbaar stellen voor 
het bestuur door zich te melden bij secretaris Hen Le Duc (Jokweg 65, 0561-431809 of 
info@leduccinjee.nl)

17.Rondvraag
18.Korte pauze
19.Presentatie over ELAN (Agrarisch Natuurbeheer Zuidoost Friesland) door Menno 

Nijenhuis.

Namens het bestuur van 
Plaatselijk Belang De Hoeve

      
Hen Le Duc
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Verslag van de ledenvergadering  van Plaatselijk Belang De Hoeve van 24 mei 2023

Opening: 
 Voorzitter Richard Bakkenes opende de vergadering en kon 39 mensen welkom heten. Een 

speciaal welkom was er voor onze gebiedswethouder (SDW) Heidi den Hartigh, Ton Mulder 
en Ruud Knol (beiden van Blijf Stellingwarfs), Aukje Kroondijk (VVD), Patricia Staats (Groen 
Links) en Afke Kester (CDA), Koos Bosch en Jan van der Velde (beiden van Wetterskip 
Fryslân).

 Bericht van afmelding kwam er van Klaas Hallema (dorpencoördinator), Rense Klaver 
(wijkagent). Jeroen Wensink (wijkagent), Kees Elderenbosch, Ria Rosenbaum, Eerde de 
Vries, Erna Jellesma en Jan en Cobie de Boer.

mededelingen:
 De voorzitter gaf aan waar het bestuur het afgelopen jaar zoal mee bezig is geweest. Zo is 

Plaatselijk Belang naar een aantal VKD-bijeenkomsten geweest. De vereniging is weer 
nieuw leven ingeblazen en er zijn nieuwe bestuursleden. Ook werden bijeenkomsten 
bijgewoond ter voorbereiding van de Pieter Stuyvesant Kuiertocht van 3 juni 2023

 Er zijn van een aantal verenigingen uit het dorp aanvragen geweest voor een financiële 
bijdrage. Plaatselijke Belang is met deze verenigingen in gesprek gegaan. Inmiddels zijn hun 
financiën op orde.

 Ria Rosenbaum en Erna Jellesma zijn gestopt als redactieleden van de Ooster Wester. Zij 
zijn bedankt voor hun bijdrage, inzet en het vele werk dat ze voor de Ooster Wester 
hebben gedaan. Inmiddels zijn er drie nieuwe redactieleden gevonden. Het gaat om Angela 
Lauwers, Engel Kluis en Gea de Vries. Het bestuur wenst hen veel succes toe. 

Notulen 10 mei 2022:
De notulen worden onder dankzegging ongewijzigd goedgekeurd..

Dorpsvisie:
 Na verspreiding van de conceptversie van de Dynamische Dorpsvisie en verschillende 

gespreksavonden in mei 2022 is de dorpsvisie klaar. 
 Hij is inmiddels voor iedereen in te zien op de website. 

Het adres (http://www.dorpdehoeve.nl//uploads/downloads/Dorpsvisie-kleur.pdf) wordt 
afgedrukt in de komende  Ooster Westers. 

 Omdat er in korte tijd veel kan veranderen, hebben we gekozen voor een dynamisch model. 
Dit betekent dat de visie ieder jaar tijdens de ledenvergadering (in overleg met de leden) 
aangepast kan worden. 

Jaarverslag :
 Het jaarverslag werd door de secretaris voorgelezen en akkoord bevonden. Het komende 

jaarverslag (in 2024) is vanaf 24 mei 2023. 
 Er zijn het afgelopen jaar een aantal groepen financieel geholpen. Plaatselijk Belang geeft 

aan dat dit uitzonderingen zijn en van groepen verwacht wordt financieel onafhankelijk te 
zijn. In noodgevallen of bij pech zal Plaatselijk Belang zeker steunen.
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Financiën en Financieel jaarverslag:

 Vanwege het vertrek van onze penningmeester hebben (onder het wakend oog van de 
voorzitter) eerst Vroukje Bakker en daarna Frank Buntsma als vrijwilligers het 
penningmeesterschap op zich genomen. 

 De Ad hoc penningmeester Frank Buntsma deed verslag over 2022 en toonde de begroting 
voor 2023.  Na het tonen van een duidelijk overzicht en het geven van uitleg liet hij ons zien 
dat zowel het financieel jaarverslag afgesloten kon worden met een positief saldo van 
€ .727,49. De begroting had een overschot van €555,00.

 De voorzitter bedankte Vroukje een Frank voor hun werk. Voor Vroukje was er als dank een 
presentje.

De kascommissie:
 Geke Dijkstra kon mede namens Ruben de Boer melden dat ze de kas van Plaatselijk Belang 

gecontroleerd en in orde bevonden hadden. 
 Ook de kassen van de commissies werden gecontroleerd en akkoord bevonden. 
 Geke Dijkstra wordt bedankt voor haar werk. De volgende kascommissie zal bestaan uit 

Ruben de Boer en Joris Benschop.  

Dorpshuis:
 Joan Horbeek gaf aan dat Stichting Dorpshuis er naar streeft om als eerste dorpshuis in de 

gemeente in 2025 van het gas af te zijn. De stichting wil dit bereiken met grote plafond 
Airco Systemen (i.p.v. cv ketel en radiatoren), Infrarood verwarmingspanelen in 
kleedkamers en ander ruimtes, elektrische doorstroom verwarming douches (i.p.v. op gas) 
en alle verlichting moet dan Led-verlichting worden.

 Op het platte dak komen meer zonnepanelen. Er moeten forse investeringen gedaan 
worden maar het overgrote deel wil de stichting bekostigen vanuit subsidies. 

 De energiekosten moeten zo van €8.648,00 naar €0,00 gaan.

Commissies, groepen en school:
 Commissies: Vervolgens komen de Activiteitencommissie, An de Stamtaofel, 

Groencommissie Verkeerscommissie aan het woord. Zij geven zowel een terugblik alsook 
een blik in de toekomst. Ze waren buitengewoon actief en hebben ook volop plannen. 

 Jawis: Ook stichting Jawis geeft inzicht in haar activiteiten.
 OW: De Ooster Wester geeft aan hoe ze de komende tijd de kosten in de hand willen 

houden. 
 Apenhuis: De speeltuincommissie heeft een aantal nieuwe toestellen en is bezig om (met 

de hulp van Johan Meijerhof) de aanschaf van een kabelbaan. Het klimhuisje vergt te veel 
onderhoud en zal ook vervangen moeten worden.

 Dorpsfeest: Dorpsfeest geeft een blik vooruit naar het komende feest dat in het teken van 
“Circus” komt te staan.                                                                                                                  

 Wonen: Joan geeft namens Stichting Wonen aan dat vanaf vandaag (24mei) bekend is dat 
het ontwerpbestemmingsplan ‘De Hoeve – Oude Jokweg en Hoeveweg’ met bijbehorende 
stukken de komende 6 weken ter inzage is gelegd voor inspraak. We hopen in oktober op 
een vaststellingsbesluit door de gemeente. 
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 Klaeter: Annigje (directeur van De Klaeter) had een enthousiaste en inspirerend verhaal 

over onze school. Ze schetste een vergroenende school, met aandacht voor meer bewegen,
  steeds betere resultaten en een betrokken groep leerkrachten met aandacht voor het 

algemeen- of dorpsbelang (De Klaeter verbindt). 
 150 jaar school: Verder wees Annigje er op dat de school in 2026 honderdvijftig jaar 

bestaat. Ze riep op om daar met alle verenigingen en inwoners een enorm feest van te 
maken. 

 Bootcamp: Daarnaast riep ze Hoevenaren op om 1 X per maand samen met de 
schoolkinderen mee te doen met de bootcamp.

Bestuursverkiezing:
 Tot tevredenheid van het bestuur werd hun kandidaat en Ad hoc penningmeester met 

algemene stem als nieuw bestuurslid gekozen. Op de valreep stelde ook  Arjen van der 
Kooi zich beschikbaar als bestuurslid. Ook hij werd met algemene stem verkozen. Verder 
had geen ander lid zich verkiesbaar gesteld, dus stemmen was niet noodzakelijk. 

Rondvraag:              
 Izie vraagt om agenda op de website: Hen geeft aan dat bestaande agenda op de website 

niet meer werkt, dat herstel in werking is gezet maar dat Geert het nog niet heeft kunnen 
aanpassen.

Wetterskip:
 Na afloop van de vergadering hielden Koos Bosch en Jan van der Velde (beiden van 

Wetterskip Fryslân) een interessante lezing over wat het Wetterskip in welk gebied precies 
doet. Onder anderen kwam aan de orde wat de milieuproblematiek met de waterstanden 
doet en hoe het Wetterskip hierop reageert .     

                 
Sluiting:

 Na afloop dankte de voorzitter iedereen voor hun aanwezigheid. De mensen van het 
Wetterskip ontvingen een kalender van De Hoeve en een mooie plant die we tijdens de 
bloemenactie van de activiteitencommissie gekocht hadden.              
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